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ses

Inmiddels heeft u uit de automatische reply van begrepen dat hij van zijn laatste vakantiedag geniet, en maandag weer

begint.

Ik heb u zojuist geprobeerd te bellen, maar dat is helaas niet gelukt.

In de afgelopen weken hebben we met tussenpozen de ontwikkelingen t.a.v. CBregeling gevolgd, en ook begrepen dat een regeling

voor de sector visueel een flinke uitdaging geeft. Vandaag zouden wij, zowel vanuit (EH als vanuitEEE inderdaad de

laatste stand van zaken horen - in aanloop naar het BO van aanstaande woensdag.

lk zalER®LE 0 goed mogelijk informeren, en hem vragen maandag contact met u op te nemen.

Wilt u vandaag nog van gedachten wisselen, zodat ik| EE een aantal zaken kan meegeven, dan kunt u natuurlijk eventueel contact

met mij opnemen.

Vriendelijke greet, | IEENIN

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

van: [IEEE EXER @bartimeus.ni>
Verzonden: vrijdag 18 september 2020 07:53

Aan: 5.1.2e ) <BRFLEN(@ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) <BEREEEE @ minvws.nl>

Onderwerp: Coronaregeling visuele sector

Beste RRR

Het is denk ik goed dat je weet dat we in een situatie zitten waarin er een Coronacompensatieregeling voor de

zintuighjke sector komt die uitstekend uitpakt voor de auditiieve sector en een ramp is voor de visuele sector zoals wij
het nu inschatten. Er zijn 2 scenario’s in onderling overeenstemming uitgewerkt door Gupta en nu komt ZN met scenario

3. Zonder overleg vooraf hierover met ons. ZN en verzekeraars onderkennen dat het scenario met aansluit bij de visuele

sector. Ze werken echt vanuit wantrouwen en gemak. Wij voelen ons niet serieus behandeld.

Ik stuur je nog een bericht door van[NEEvan de Vivis werkgroep met haar reactie naar

Pd van ZN, vandaag is er nog overleg maar ik ben niet optimistisch gestemd.

Ze roepen dat we de hardheidsclausule moeten hanteren maar dat is in strijd met de afspraken van het bestuwrlijk overleg.
Zoals toen besproken is de situatie binnen visueel en auditief echt verschillend. Conclusie is dan dat er geen passende
regeling is voor visueel. ZN zegt dan dat ze 1 regeling per branche wil maar wij zijn 2 branches met verschillende

tarieven binnen 1 aanspraak.

Kunnen we vandaag even bellen hierover? Dan hoef ik BEEFEE nu niet meteen erover te bellen.

Met vriendelijke groet,
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